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Medborgarförslag - Inför varmvattengaranti på 
Eriksdalsbadet! 
Hej Stockholms stad! 

Undertecknad är sedan många år innehavare av ett årskort för Eriksdalsbadet och 
övriga kommunala idrottsanläggningar Jag nyttjar anläggningen 2-3 gånger i veckan, 
främst för att ägna mig åt träning på gym På senare tid har jag konfronterats med 
ett problem som allvarligt sätter ner upplevelsen av att använda Eriksdalsbadet det 
saknas varmvatten i duscharna i omklädningsrummet på övre plan på anläggningen 
Problemen har förekommit av och till under längre tid men synes ha accelererat på 
sista tiden 

Avsaknad av varmvatten efter träning är en oacceptabel brist för en 
träningsanläggning. Efter att ha frågat personalen och samtalat med andra besökare 
på Eriksdalsbadet drar jag slutsatsen att man från anläggningens sida inte kommer 
göra något avgörande för att avhjälpa problemet eftersom det, enligt uppgift, skulle 
bli "för dyrt" Det framstår inte som klartlagt hur dyrt det kommer bli ifall trogna 
besökare tröttnar och byter till någon av de många andra anläggningarna som finns 
på Södermalm men det framstår inte som en djärv gissning att problemet kommer 
göra att antalet besökare minskar om det kvarstår Oavsett om man utvärderar med 
folkhälsoperspektiv eller ekonomi i fokus borde en sådan utveckling vara oönskad 
för staden 

Det behövs helt enkelt en varmvattengaranti på Eriksdalsbadet - man ska kunna 
duscha bekvämt efter ett besök på Sveriges nationalarena för sim idrott. Roten till 
problemet är för en lekman som undertecknad okänd men problemet behöver 
adresseras 



Med anledning av ovanstående yrkar jag 

Att en teknisk utredning av problemet med brist på varmvatten snarast genomförs 
och att ekonomisk planering därefter sker för att åtgärda de eventuella problem 
som utredningen påvisar 

Vänliga hälsningar 

Sidan 02 


